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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 13. 6. 2013  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 6 z 9 členů výboru a tajemník výboru.  
 
Omluveni: JUDr. P. Hulinský Ph.D., Bc. O. Pecha, P. Šimůnek 
 
Hosté: Ing. E. Vorlíčková - RHMP,  M. Hrubý - MČ Čakovice, Ing. M. Křístek - generální 
ředitel DP hl. m. Prahy, a.s, zástupci Deloitte ČR  a zástupci sdělovacích prostředků a 
veřejnost 
 
Zahájení:    14.05 hod. 
Ukončení:  14.40 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP Jiří Vávra 
 
Úvod 
 
Ověřovatelem zápisu byla stanovena A. Vlásenková 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra přivítal přítomné a konstatoval, že FV ZHMP je 
usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a vyzval přítomné k připomínkám a doplnění k 
programu jednání FV ZHMP. 
Vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky, dal hlasovat o programu jednání. 
 
Hlasování č. 1: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
I. Schválení zápisů z minulých jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra přistoupil k prvnímu bodu jednání a vyzval přítomné 
k připomínkám a doplnění k zápisů z minulých jednání FV ZHMP.  
 
Vzhledem k tomu, že byl tento bod bez připomínek, dal hlasovat o schválení zápisů 
z minulých jednání FV ZHMP. 
 
Hlasování č. 2: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II. Výsledek hospodaření hl. m. Prahy za rok 2012 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo Ing. Z. Javornické zástupkyni 
ředitele Magistrátu pro sekci finanční a správy majetku. Ta představila přítomným 
rozdané materiály a podrobně seznámila přítomné členy FV ZHMP s hospodařením hl. m. 
Prahy v roce 2012. 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do diskuze se přihlásil 
Ing. J. Pařízek, Ing. M Štěpán a Ing. Z. Javornická. V diskuzi byly ujasňovány a 
vysvětlovány některé podrobnosti v materiálech a žádány upřesňující informace. 
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Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP Jiří Vávra  přistoupil k hlasování o usnesení:  
 
 
1. FV ZHMP  bere na vědomí zprávu o hospodaření hl. m. Prahy za rok 2012 a 

doporučuje ji ZHMP ke schválení. 

 
Hlasování č. 3: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 

 
 
III. Zpráva o výsledcích přezkoumání hospodaření HMP za rok 2012 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo zástupcům společnosti Deloitte 
ČR, kteří seznámil přítomné se zprávou o výsledku přezkumu hospodaření hl. m. Prahy za 
rok 2012.  
 
Po ukončení úvodního slova otevřel předseda FV ZHMP Jiří Vávra diskuzi do které se 
přihlásili Ing. J. Pařízek. 
V diskuzi byl dotazován nález za rok 2012 a meziroční vývoj hospodaření hl. m. Prahy. Také 
byla diskutována nalezená pochybení v oblasti evidence majetku hl. m. Prahy.  
 
Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP Jiří Vávra přistoupil k hlasování o usnesení:  
 
2. FV ZHMP bere na vědomí zprávu o přezkoumání výsledků hospodaření hl. m. Prahy za 

rok 2012 a žádá RHMP, aby zajistila přijetí takových opatření, která povedou k 

urychlenému odstranění zjištěných závažných i méně závažných pochybení zejména v 

oblasti evidence majetku hl. m. Prahy. 

Hlasování č. 4:  6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
IV.  Financování  DP hl. m. Prahy, a.s 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo Ing. M. Křístkovi - generálnímu 
řediteli DP hl. m. Prahy, a.s, který seznámil FV ZHMP s vývojem směnečného programu i s 
dalším možným vývojem a vyjádřil svou připravenost na případné dotazy. 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra, poděkoval za úvod a otevřel diskuzi do které se přihlásil: 
Ing. J. Pařízek, Ing. M Štěpán, předseda FV ZHMP Jiří Vávra a Ing. L. Plachý. V 
diskuzi byla představována geneze vývoje směnečného programu i názor, že není zřejmé z 
čeho se bude splácet. Bylo prezentováno možné zvýšení cen jízdného a byl prezentován názor 
že materiál řešící tento problém nebyl dobře připraven. Byly prezentovány i stanoviska pro 
nutnost a potřebnost směnečného programu. Zároveň byla diskutována možnost zahájení 
jednání o renegociaci smlouvy s dodavatelem tramvají T15.    
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Po ukončení diskuze předseda FV ZHMP Jiří Vávra  přistoupil k hlasování o usnesení:  
 
 
3.   FV ZHMP souhlasí s poskytnutím ručení hl. m. Prahy za směnečný program DP hl. 

m. Prahy, a.s. formou závazku zpětného odkupu směnek  a doporučuje ZHMP tisk 1696 

schválit. 

Hlasování č. 5: 5 pro, 0 proti, zdržel hlasování 1 – návrh byl přijat 

 
 
V. Informace o předběžném odhadu výše škod způsobených povodní hl. m. Praze v 
červnu 2013 a různé 
  
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod a předal slovo Ing. Z. Javornické zástupkyni 
ředitele Magistrátu pro sekci finanční a správy majetku. Ta seznámila přítomné se 
zjištěním škod po povodních a s aktuálním vývojem celé situace.  
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra poděkoval za vyčerpávající informace a předal slovo              
Ing. E. Vorlíčková - RHMP. Ta požádala FV ZHMP o součinnost v programech OPPA a 
OPPK. 
 
4. FV ZHMP bere na vědomí zprávu Ing. Javornické zástupkyně ředitele Magistrátu pro 

sekci finanční a správy majetku a informace Ing. E. Vorlíčkové. 

Na závěr předseda FV ZHMP Jiří Vávra předal slovo zástupcům veřejnosti, kteří seznámili 
FV ZHMP se svými podněty a dotazy. 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra poděkoval všem přítomným za účast na jednání a ukončil 
FV ZHMP. 

 
 
 
 
 

Jiří Vávra 
 předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: A. Vlásenková 


